
Zápisnica

 zo zasadnutia Komisie zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie závislosti pri Miestnom
zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto zo dňa 07.02. 2023

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Úvod
2. Návrh zmeny VZN č. 4/2019  o poskytovaní príspevku na stravovanie seniorov
3. Návrh pomoci samoživiteľom s trvalým pobytom v MČ Košice-Staré Mesto
4. Vyšpecifikovanie nákladov do rozpočtu  - Denného centra staromestských seniorov
5. Návrh pomoci rodinám s deťmi s ťažkým zdravotným postihnutím
6. Rôzne
7. Záver

1. Úvod
Zasadnutie komisie zahájil pán predseda a všetkých prítomných privítal. 
Predseda komisie vyzval na schválenie a doplnenie programu.
Pani Ing.  Hulmečíková požiadala  o doplnenie o bod 4.   Vyšpecifikovanie nákladov – Denného
centra staromestských seniorov. A pani doc. PhDr. Zvarová Bašistová, PhD., požiadala o doplnenie
o bod 5. Návrh pomoci rodinám s deťmi s ťažkým zdravotným postihnutím.
Hlasovanie o programe zasadnutia komisie
Za: 6       Proti:0             Zdržal sa: 0

Bod 2.  Návrh zmeny VZN č. 4/2019  o poskytovaní príspevku na stravovanie seniorov
Pán predseda  odovzdal  slovo pánovi  JUDr.  Rušinovi,  aby vysvetlil  svoj  právny názor  ohľadne
riešenia požiadavky špeciálneho diétneho stravovania dôchodcov, nakoľko došlo v minulom roku k
zmene  vyššie spomenutého VZN, ktorým sa predaj stravných lístkov preniesol na poskytovateľa
stravy.   Keďže sa nepodarilo  dohodnúť zmluvu s  doterajším poskytovateľom špeciálnej  diétnej
stravy,  vytvorila  sa  skupina dôchodcov,  ktorí  zo zdravotného hľadiska  potrebujú  túto špeciálnu
stravu,  ale  nemajú  sa  kde  stravovať  s  príspevkom.  Úrad  vstúpil  do  rokovania  s  novým
poskytovateľom, ktorý vie zabezpečiť stravovanie pre túto skupinu, a to so Slovenským Červeným
krížom a v najbližšej dobe dôjde k podpisu zmluvy. A teda sa bude môcť aj  táto skupina ľudí
stravovať. Takže nie je potrebné meniť vyššie spomínané VZN.
Pani  doc.  PhDr.  Zvarová  Bašistová,  PhD.,  narhla  na  základe  svojích  zistení,  aby  sa  zvážilo
prehodnotenie a teda zvýšenie hornej hranice výšky dôchodku zo súčasných 475 eur na 560 eur, s
nárokom na príspevok od MČ Košice-Staré Mesto.
Uznesenie
Komisia zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie závislosti žiada tajomníka komisie,
aby bol prepočítaný finančný dopad, ak by sa druhá skupina dôchodcov s dôchodkom od 300
eur do 475 eur výšky dôchodku rozšírila o dôchodcov s dôchodkom až do výšky 560 eur.
Hlasovanie: 
Za: 6           Proti: 0                 Zdržal sa: 0

Bod 3. Návrh pomoci samoživiteľom s trvalým pobytom v MČ Košice-Staré Mesto
Komisia diskutovala o predstave návrhu pomoci samoživiteľom s príjmom do 700 eur a trvalým
pobytom v MČ Košice-Staré Mesto, a dieťaťom alebo viacerými detmi do 7 rokov, ktorý priblížila
Ing. Hulmečíková.  Pán R. Dráb sa podujal predložiť na budúcom zasadnutí komisie svoje zistenia
ohľadne tohto návrhu.



Uznesenie 
Komisia zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie závislosti  prijíma informáciu. 
Hlasovanie: 
Za: 6           Proti: 0                 Zdržal sa: 0

Bod 4. Vyšpecifikovanie nákladov do rozpočtu  z Denného centra staromestských seniorov
Komisia  zdravotnej,  sociálnej  a  na  prevenciu  a  riešenie  závislosti  žiada  úrad,  aby  boli
vyšpecifikované  podrobne  jednotlivé  položky  nákladov  -  Denného  centra  staromestských
seniorov do zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku.
Hlasovanie: 
Za: 6           Proti: 0                 Zdržal sa: 0

Bod 5. Návrh pomoci rodinám s deťmi s ťažkým zdravotným postihnutím
Pani  doc.  PhDr.  Zvarová Bašistová,  PhD.,  priblížila  svoje  doterajšie  zistenia  a  svoju predstavu
pomoci  rodinám s dieťaťom alebo viacerými deťmi s  ťažkým zdravotným postihnutím.  Taktiež
navrhla zvážiť aj možnosť zriadiť nadáciu pri MČ Košice-Staré Mesto na tento účel.
Komisia zdravotnej, sociálnej a na prevenciu a riešenie závislosti  prijíma informáciu.
Hlasovanie: 
Za: 6           Proti: 0                 Zdržal sa: 0

Bod 6. Rôzne
Pán predseda predstavil  svoju ideu urobiť so staršou generáciou osvetu a zároveň aj  prevenciu
ochorenia  tepien  a  žíl  v  spolupráci  aj  Denným centrom staromestských  seniorov.  Pani  MUDr.
Galdunová spomenula k tomu aj prevenciu v oblasti zubov a očí. Pani Ing. Hulmečíková navrhla, že
túto informáciu bude potrebné zverejniť v Staromestských listoch.

Bod 7. Záver
Pán predseda komisie  poďakoval za účasť na komisii a ukončil zasadnutie.

     MUDr. Pavol Priester 
    predseda

Košice 10. 02. 2023

Zapísala: PhDr. Marianna Adamková - tajomníčka komisie 
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